

LIV-Gd

DIN 02122642, 50 tablets, Herbal combination, Stock No. 4015-8

LIV-Gd with milk thistle is a powerful cleansing and building formula designed to help restore healthy liver performance.

LIV-Gd provides nutrients which help the liver perform over 500 functions. The liver is one of the body's main detoxifying organs.

Did you know?

Milk thistle contains a flavonoid called silymarin, which has been shown to have a direct effect on liver cells. Also known as vitamin P, flavonoids are substances found in plants that often work in conjunction with vitamin C, and offer many other health benefits.

European studies show that milk thistle enhances overall liver function, as well as stimulating the production of new liver cells. It also boosts the levels of glutathione, the powerful antioxidant that is found in highest concentration in the liver.¹

NSP Advantage

50 tablets. Herbal Combination. Contains standardized silymarin.

Ingredients: 10,000 IU of beta carotene (provitamin A), 240 mg of vitamin C, and 5 mg of iron (ferrous gluconate). Also contains Lipotropic factors: 60 mg of choline (bitartrate) and 60 mg of inositol.

Non-medicinal Ingredients: Milk thistle (*Silybum marianum*) seed concentrate (standardized to 80% silymarin), dandelion (*Taraxacum officinale*) root, cellulose, maltodextrin, magnesium stearate, silicon dioxide.

Recommendation: Take one tablet three times Daily with a meal.

CAUTION: This bottle contains enough iron to seriously harm a child. Keep out of reach of children.

1. Mindell, Earl, *Earl Mindell's New Herb Bible*, Fireside, 2000, page 117.

Features & Benefits

- Contains herbs that help enhance liver function and aid the liver in its normal regenerative processes.
- Protects the liver against the damage caused by free radicals and pollutants.
- Dandelion root has traditionally been used to increase the production of bile for breakdown of fats. It also increases bile solubility, which may help to prevent or alleviate gallstones.
- Silymarin, the active component in milk thistle seed, has been shown to provide liver protection against one of the most virulent liver toxins known, the death cap mushroom (*Amanita phalloides*).
- Silymarin has also been shown in scientific studies to be useful in the treatment of hepatitis and cirrhosis of the liver.

LIV-Gd

DIN 02122642, 50 comprimés, Combinaison d'herbes, No de stock 4015-8

LIV-Gd avec chardon-Marie est une puissante formule nettoyante et régénératrice conçue pour aider à rétablir la santé du foie.

LIV-Gd fournit des nutriments qui aident le foie à accomplir plus de 500 fonctions. Le foie est l'un des principaux organes de détoxification du corps.

Saviez-vous que?

Le chardon-Marie contient un flavonoïde, la silymarine, dont on a démontré qu'il agit directement sur les cellules du foie. Aussi connus sous le nom de vitamine P, les flavonoïdes, des substances présentes dans les plantes, agissent conjointement avec la vitamine C et offrent de nombreux bienfaits santé. Des études européennes démontrent que le chardon-Marie améliore la fonction globale du foie et stimule la production de nouvelles cellules hépatiques. Il accroît les niveaux de glutathione, le puissant antioxydant que l'on retrouve en très grande concentration dans le foie.¹

Avantages NSP

50 comprimés. Combinaison d'herbes. Contient de la silymarine normalisée.

Ingrédients: 10 000 UI de bêta-carotène (provitamine A), 240 mg de vitamine C et 5 mg de fer (*gluconate ferreux*).

Contient aussi des facteurs lipotropiques: 60 mg de choline (*bitartrate*) et 60 mg d'inositol.

Ingrédients non médicinaux: concentré de graines de chardon-Marie (*Silybum marianum*) normalisé à 80% de silymarine, racine de pissenlit (*Taraxacum officinale*), cellulose, maltodextrine, stéarate de magnésium, dioxyde de silice.

Mode d'emploi: Prendre un comprimé au repas trois fois par jour.

AVERTISSEMENT: Cette bouteille contient assez de fer pour nuire à la santé d'un enfant. **GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS.**

1 Mindell, Earl, Earl Mindell's New Herb Bible, Fireside, 2000, page 117.

Caractéristiques et Bienfaits

- Contient des herbes qui aident à améliorer la fonction du foie et aident le foie dans son processus de régénérescence normale.
- Protège le foie contre les dommages causés par les radicaux libres et les polluants.
- La racine de pissenlit a été utilisée traditionnellement pour augmenter la production de la bile pour décomposer les gras. Augmente la solubilité de la bile, ce qui peut aider à prévenir les calculs biliaires.
- La silymarine, le principe actif de la graine de chardon-Marie, a démontré qu'elle protège le foie contre l'une des plus virulentes toxines du foie, soit un champignon connu sous le nom de Amanita phalloides.
- Des études scientifiques ont aussi démontré que la silymarine peut s'avérer utile pour soigner l'hépatite et la cirrhose du foie.